



Karlskoga Budoklubb Styrelsemöte 2023-03-27

Närvarande

Mats Werf, Jan Hellqvist, Christian Hoffstedt, Daniel Berndt, Simon Barrestål, Anna Lindau, Frank Wartig

1. Mötets öppnande

Ordförande Mats Werf öppnade mötet.

2. Godkännande av dagordningen

Dagordningen godkändes.

3. Föregående protokoll

Föregående protokoll gicks igenom och godkändes.

Mötet beslutar att justering av mail sker via mail och färdiga protokoll sparas på laget.se.

4. Kassörens rapport

- Preliminära balansräkningen visar på ett plus på 22 542,56 kronor
- Preliminära resultaträkningen visar på 50 047,36 kr i intäkter
- 170 429,24 kr i kassa och bank varav 159 409,54 kr på Plusgirokotot.
- Notering: Faktureringsavgift (19 kr) ligger utöver medlemsavgiften.

5. Lokalen

- Behov av utökade lokaler mm, drivs i samtal med kommunen.
- Förråd för mattor – Eventuellt kan vi få ett förråd från kommunen på annat ställe. -kvarstår
- Ta över Innebandyns nuvarande Kansli. -kvarstår
- Solskydd på östra sidan önskas, frågan har tagits upp med kommunen. -kvarstår
- Punkten togs upp med Kommunen på föreningsträffen. Inga ytor finns just nu, Mats ansvarar. -Kvarstår
- Christian har pratat med kommunen som kommer ersätta förstörda mattor efter fuktskadorna, 3 röda och 4 gröna. Christian har fått svar från Garantitak och vi får skicka fakturan. Christian beställer från Nordic fighter. Fått besked om att mattorna är på ingång till lagret under februari. Uppdatering: Försenade till okänt datum men med garanti att vi kommer få dem när de kommer in.
- Folkhögskolans tankar om att bygga ny Dojo. Möjliga samarbetspartners önskas, lämna gärna tips till Per. Kommer söka stipendier för att kunna finansiera byggnationen. Träff med regionen har hållits. En dojogrupp har återupprättats. Kontakt är tagen med Sisu. Stipendieansökan, bidrag från kommunen och satsning från skolan är byggstenar för att lyckas. Arbetet går framåt och möten har hållits bland annat med kommunstyrelsens ordförande Tony Ring samt näringslivs-, PR & marknadschef Anna Posth. -Stående punkt.
- Angående att köpa in tv inklusive väggfäste till klubben. Janne och Christian ska köpa in, budget ca 5000 kr. Inväntar bra erbjudande. -kvarstår
- Brandskydd, stående punkt för att se över brandskyddet i samband med varje styrelsemöte.
- Finns behov av lånedräkter. Mötet beslutar att köpa in några ytterligare dräkter så det finns i alla storlekar, Frank och Christian har inventerat behovet, finns inga dräkter i storlek 160. Upp till 150 finns, enstaka 170 och upp. Finns inte tillgängligt just nu i butikerna. -kvarstår
- Idé om gymmet då det inte används så mycket, uppfräschning eller ta bort väggen och utöka dojon. Idé om att inventera innehållet tillsammans med Tord – kvarstår
- Tvättmaskinen, noga att stänga av kranen också förutom kopplingarna. Använda endast kallvatten vid tvätt! En lapp med information ska sättas upp, Janne ansvarar.



6. System, hemsida och sociala medier

- Fråga om att betala premiumavgift för att få bort reklam. Frågan får beslutas av varje sektion. Kostnad 119 kr/mån. Christian mejlar om kostnadsförslag. - kvarstår
- Aktuella träningstider och medlemsavgifter har uppdaterats på laget.se av Christian. Schemat ska skrivas ut och hängas upp på klubblokalens dörr.
- Fråga om intresse finns för en gemensam Facebooksida för att sprida information om klubben, för att till exempel annonsera inför terminsstart. Frank ansvarar för att skapa. Sektionsledare bjuds in som administratörer. Tips om att länka till Facebook från laget.se
- Förfrågan om att lägga till postgironumret på laget.se, Christian fixar.
- Reseräkningmall/kvittoredovisningsmall läggs upp på laget.se, Simon fixar.
- Verksamhetsplan finns nu på laget.se

7. Nycklar

- Nycklar och taggar registreras nu på laget.se och administreras av ansvarig sektionsledare
- Janne är kontaktansvarig mot kommunen

8. Bevakning drogpolicy och sexuella trakasserier

- Inget att rapportera.
- Belastningsregistret – Stående punkt. Sektionsledarna har fått namn på de som behöver skicka in nytt utdrag.
- Utdrag ur belastningsregistret uppvisas för ansvarig sektionsledare som registrerar i laget.se. Sektionsledare får uppvisa utdrag ur belastningsregistret vid styrelsemöte.

9. Ju Shin Jutsu

- Den 11:e februari åkte Daniel och Simon till Vingåker, där Daniel instruerade ett pass för deltagare Vingåkers Ju Jitsu Club och Katrineholms Karateklubb.
- Den 18:e februari anordnades en träningsdag för brun/svart i Karlskoga. Deltagare från Karlskoga, Örebro, Katrineholm och Stockholm.
- Den 11-12:e mars anordnades ett stillägar på Kampsportsklubben Mifuné i Örebro. Mats, Daniel, Simon, Jonas och Elliot deltog från Karlskoga.
- Den 25:e mars deltog Daniel och Simon på en träningsdag som anordnades av Katrineholms Karateklubb.
- De kommande lägren under våren är ett brun/svart läger i Katrineholm den 22-23 april och ett stillägar för alla grader i Vetlanda den 20-21:a maj.

10. Judo

- Träningen går bra och flertalet nya intresserade
- Deltagit i Pokaljaket den 12 Mars vilket gick mycket bra, 10/11 barn fick podiumsplats.
- 23 april i Grums är nästa barntävling.

11. Gracie Barra

- Tävling 12 mars i Norge där Anders deltog
- Tävling 25 mars i Stockholm där Christian deltog
- April matcher i Norge

12. Yagyu Shingan Ryu,

- 28-29 mars hölls närträff i distanskursen
- Nästa närträff i maj blir lite större med graderingsmöjlighet.
- Ansökan är öppen till 15 april för ny distanskurs med start i höst.



13. Övrigt

- Foldern som användes vid Kultur- och föreningskalaset ska kortas ner. Sektionsledarna har skickat över text till Janne som ska sätta ihop en ny folder till nästa styrelsemöte. -kvarstår
- Synpunkt om att klubbens mål bör ses över, sektionledarna får med sig att fundera över målen till innan Föreningskalaset helst. Diskussion om vad klubben vill, ha en ändamålsenlig lokal för sektionernas verksamheter, uppdateras i verksamhetsplanen i höst. -kvarstår
- Ansökan för LOK-stöd är inskickat för HT22. Har fått meddelande att ansökan mottagits (ej ännu godkänd).
- Föreningskalaset 13 maj kl. 10-15. En tanke om att stå över i år, då få från klubben kan delta. Diskussion om att pussla ihop närvaro ändå från de olika sektionerna.

14. Nästa möte

Nästa möte är 29/5 19:30

15. Mötets avslutande

Ordförande förklarade mötet avslutat.